

BY-LAW NO 2006-04Z

**A BY-LAW TO AMEND
BY-LAW NO. 2002-11 ENTITLED
THE CITY OF BATHURST ZONING BY-LAW**

The Council of the City of Bathurst under authority vested in it by Section 74 of the Community Planning Act, hereby enacts as follows:

1. By-law no. 2002-11 entitled "The City of Bathurst Zoning By-law" is hereby amended for the properties located at 1090 and 1110 Victoria Avenue, having the PID numbers 20650297 and 20649406, as identified on scheduled "A". The land use remains as Residential Density Four; however, the restriction concerning the location of parking on these properties is removed.

IN WITNESS WHEREOF THE City of Bathurst has caused the Corporate Seal of the said City to be affixed to this By-Law the 29th day of May AD 2006, and signed by:

"Signed by Stephen Brunet"

Mayor/Maire

"Signed by Lola Doucet"

City Clerk/Secrétaire municipale

First Reading: May 15, 2006 (in its entirety)
Second Reading: May 15, 2006 (by title only)
Third Reading and Enactment: May 29, 2006 (by title only)

ARRÊTÉ MUNICIPAL NO. 2006-04Z

**UN ARRÊTÉ POUR MODIFIER
L'ARRÊTÉ NO. 2002-11 INTITULÉ
« ARRÊTÉ DE ZONAGE DE LA VILLE DE
BATHURST »**

En vertu des dispositions de l'article 74 de la Loi sur l'urbanisme, le Conseil de Ville de Bathurst décrète ce qui suit :

1. L'arrêté No. 2002-11 intitulé « Arrêté de zonage de la Ville de Bathurst » est modifié pour les propriétés identifiées par les numéros cadastraux 20650297 et 20649406, situées au 1090 et 1110, avenue Victoria, tel qu'identifié à Annexe « A ». L'affectation du sol demeure « Résidentielle 4 », toutefois la restriction visant l'emplacement des stationnements sur ces terrains est enlevée.

EN FOI DE QUOI la Ville de Bathurst a fait apposer son sceau municipal sur ledit arrêté le 29^e jour du mois de mai 2006, et a fait signer ce document par:

Première lecture : le 15 mai 2006 (en entier)
Deuxième lecture : le 15 mai 2006 (par titre seulement)
Troisième lecture et promulgation: le 29 mai 2006 (par titre seulement)

ANNEXE / SCHEDULE
A

